
                      
 

 Team Hardanger 
 

 Referat møte i Team Hardanger 
Tysdag 22.09.2020 kl 0900-1015 

Stad: Google MEET 
Møtte:  
Jan Tjosås, Lisbeth Bygstad Celik, Sigmund Vereide, Anna Gursli Langesæter, Jostein 
Eitrheim, Trude Rinaldo 
Forfall:  
Inge Håvard Aarskog og Ulvik herad 
 
 
Sakliste  
 

1. Innmelde saker ved møtestart. Drøfta ved start.  
Ingen saker 
 

2. Case Hardanger. 
Drøfting 
 

3. Tilleggsløyvingar kraftfond. 
Drøftingar 
 

4. Regional plan for innovasjon 
Oppdatering og drøfting. Viktig at me føl opp inn mot VLFK 
 

5. Oppdatera på kva som skjer etter sommar medkorona. 
Drøftingar. 

 
6. Strategisamling for TH 

Neste ordinære TH er 17.11 er no flytta til 12.11.2020.  Jan og Jostein lagar eit 
program for samlinga. 
 

7. Runde rundt bordet 
 
Eidfjord 
Fortsatt aktivitet men sesongen er over, og mange stenger ned. 
Ynskjer ein spørreundersøkelse etter denne sommaren, mynta på heile næringslivet. 
Næringshagen i Hardanger kan gjennomføra det, men er ikkje planlagt. 
 
Kvam  
Det meste av næringslivet går godt. Det er reiseliv og kraft(kommunane) som er hardt 
ramma. 
prosjekta i meieriet er igang. Huset er på god veg til å verta Mathuset i Hardanger 
Mange gode søknader til kraftfondet. 
 
 

 



  
 
 
 
 
Næringshagen i Hardanger 

- Opninga av nye lokaler i Øystese. SIVA direktøren kjem og opnar. 
- Gründerakademiet skal ha ny oppstart, melder om plass for fleire. 
- “Kvamskogenprosjektet” med mål om fleire kassaapparat,  går vidare til 

hovudprosjekt. 
- Bra driv! og god framdrift i næringshagane i regionen vår, også godt samarbeid med 

heile norge 
- Godt tilfang av nye målbedrifter 
- Spennande søknad som går på digitalisering til hjelp for næringslivet. 

 
Næringshagen i Ullensvang 

- Driv med studieturar, hydrogen, kraft, rekrutterar bedrifter, tilflyttar-arrangement,  
- Innan reiseliv er dei igang med eit prosjekt for heilårsturisme 
- Evaluering av Siderbåten - viktig at me heng med og også får lokalverdiskaping 
- Norwegian Experience er på besøk og dei drøftar Gondol 
- Siderhuset er eit prosjekt som skal gå i haust. 
- Det er lite press på coronatelefonen, så næringslivet er oppe og går. 

 
Hardangerrådet(HR) 

- HR skal møte Hordalandsbenken mandag 28.09.2020.  Har TH innspel til konkrete 
innspel som ordføraren bør ta med seg?  

- Felles møte med Sogn regionråd og Hardangerrådet. Me har mykje å samarbeida 
om, me er to regionar som speglar kvarandre, og kan dra fordel av samarbeid. Også 
viktig for å få ei tydlegare og tyngre stemma inn mot fylke og stat. 

- HR har vedteke at dei skal fortsetja å samarbeid i Hardangerrådet, 4 kommunar. 
- HR deltek på stort vegmøte på Voss. 
- Felles møte med alle 7 regionråda i VLFK, som representerar 37 kommunar. 
- Kva er rolla til regionråda i nye VLFK, kva vil dei? Viktig å gjera regionråda aktuelle 

og sterke, dei er viktige regionale stemmer for distrikta. 
 

8. Innmelde saker 
Ingen saker 
 

 
 
 
Kinsarvik 22.09.2020 
 
 
Jan Tjosås/s Jostein Eitrheim 
Leiar sekretær  
 
 


